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Otázky položené panem Doležalem dne 30. 9. 2014 sdružení PERSPEKTIVA 
 
1) Jaké jsou Vaše 3 hlavní priority pro obec? 
2) Jak budete přistupovat k územnímu plánu Drahelčice? 
3) Jak se stavíte k navrhovaným parkovištím u lípy a přeložce II/101? 
4) Jak budete řešit chybějící základní vybavenost v obci? 
5) Jak zvýšíte dopravní bezpečnost v obci u míst, kde je zvýšený pohyb občanů a dětí? 
6) Jak budete řešit odvodnění celé lokality na Malé růži včetně starší zástavby pod ní? 
7) Jaké aktivity plánujete dělat pro občany a děti včetně podpory začleňování novousedlíků? 
 
 
Odpovědi: 

1) Zpracování územního plánu vycházejícího z platného a schváleného zadání k územnímu 
plánu; Urychlení procesu realizace přeložky II/101; Mateřská škola a usilování o její předání 
od majetku obce. 

2) Přístup bude odpovědný, vycházející z kvalitně zpracovaného územního plánu, kterému 
bude předcházet maximální vypořádání všech řádně a s odůvodněním položených 
připomínek. 

3) Parkoviště u Lípy jsou pouze návrhem, který není nikde uveden jako závazný. Investor od 
části možného využití k parkování  blíže k obci po diskuzi  s občany a s obcí ustoupil. A to 
naprosto bezproblémově.  Pouze navrhnul možnost využití svého území. Návrh jsme 
odmítli a investor odmítnutí akceptoval. Kapacity využití území budou jednou ze zásadních 
částí zpracování nového územního plánu. K vyhotovenému zpracovanému návrhu nového 
územního plánu budou vedeny diskuze a bude připomínkován. Zde bude obec  a ostatní 
dotčené orgány a občané posuzovat samotné zpracování a možnost využití. 

Přeložku II/101  bereme jako zásadní a prioritní veřejný zájem občanů obce. Budeme 
prosazovat cestu vedoucí k urychlení  realizace. Budeme zásadně proti vedení 
obstrukčních způsobů zpomalujících či vedoucích k odkládání realizace výstavby do 
neurčita.  

4) Občanská vybavenost obce závisí na míře poptávky a na míře nabídky. Budeme posilovat 
kvalitu a dostupnost veřejné dopravy, budeme podporovat podnikatelské záměry v oblasti 
nabídky služeb a obchodu. Budeme pokračovat v podpoře rozvoje vybavenosti mateřské 
školy po jejím předání do vlastnictví obce. 

5) Především odklonem dopravy (viz bod 3 – přeložka) – snížení dopravní intenzity,  budeme 
pokračovat ve stavbách a úpravách komunikací a uličních prostorů obce tak, aby měly 
prvky zklidnění dopravy (realizace projektů křižovatek, chodníků, obytných zón). Budeme 
pokračovat v realizaci oddělení zón se zvýšeným pohybem chodců od provozu silničních 
vozidel (pěšiny propojující klidové zóny v obci, navazující cyklostezky).  

6) Budeme pokračovat v realizaci zpracovaného a stavebním povolením podpořeného 
projektu na vybudování dešťové kanalizace odvádějící dešťovou vodu z komunikací ulic 
Maxe Knížete, Krátké, Tiché a Úzké. Budeme usilovat o finanční spolupráci mezi vlastníky 
pozemků pod výše uvedenými komunikacemi a vlastníky sousedních nemovitostí, aby bylo 
možné problémové úseky dostat do vlastnictví obce, ale až za podmínky, že bude zajištěno 
společné financování realizace povrchu komunikací. Konkrétně komunikace Krátká by byla 
realizována přednostně ihned po vyřešení financování dešťové kanalizace. Odvodnění 
lokality Na Malé Růži je řešeno schváleným projektem dešťové kanalizace. Etapizace 
výstavby je řešena schváleným stavebním povolením. Není nám zcela srozumitelná druhá 
část Vaší otázky ohledně starší zástavby pod lokalitou Na Malé Růži.   
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7) Pokračovat v tradičně pořádaných akcích a podporovat rozvoj nových zajímavých a pro 
obec  atraktivních  a pozornost poutajících akcí i z pohledu posílení místní a regionální 
turistiky. V rámci členství MAS se budeme aktivně zapojovat do regionální projektů 
v oblasti kulturních a sportovních příležitostí.  Současná nabídka spolků a sportovního 
vyžití v obci je pestrá a všem občanům se zájmem otevřená. Jsme připraveni spolupracovat 
na zajímavých  přínosných projektech,  třeba v tomto duchu vznesených i z řad občanů 
apod. Rozhodně budeme posilovat informovanost občanů a podněcovat jejich aktivní 
zapojení.  

 
Členové sdružení PERSPEKTIVA 


